

《单词百科:shift-in是什么意思?shift-in怎么发音?shift-in的解释和用法》

英语单词shift-in是什么意思?shift-in怎么读?shift-in怎么发音?简答网为您整理了shift-in的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



shift-in怎么读

shift-in的读音:[ʃɪftɪn]

shift-in的意思

1、移进，移入;

shift-in的双语例句

1、A sudden shift in the wind warned of the coming storm.

风向的突然改变预示暴风雨来临.

2、a rightward shift in voting patterns

选举格局的右倾化转变

3、The result reflects a modest rightward shift in opinion.

结果显示舆论出现一定程度的右倾。

4、Their success does not necessarily reflect a leftward shift in politics.

他们的成功并不一定表示政治气候转向亲左。

5、There has been a shift in fashion from formal to more informal dress.

服装的式样已经有了转变,以前很拘谨现在较随便.

6、During the ripening period there is a shift in the pattern of proteins within the tissue.

在成熟期间组织内蛋白质的型式有了变更.

7、These motions produce a shift in the position of lines in their spectra.

这些运动使其谱线位置产生位移.

8、Can any shift in the use of resources make some individuals better off?

资源利用中的转移会使一些人富裕起来 吗？

9、Dr Knopfmann said, " A shift in public opinion doesn't just happen. It's manufactured. "

克诺普曼博士说：“ 舆论的改变不会是自发的,有人在那里操纵. ”

10、a seismic shift in the political process

政治进程中的剧变

11、Each shift in the factory works for eight hours.

工厂里每班干八小时.

12、It is important to grasp the shift in emphasis which occurs within Durkheim's work.

把握迪尔凯姆著作中出现的这一重心转移十分重要.

13、Secondly, an important shift in the character of exports and imports took place.

其次, 输入和输出的性质发生了重要的变化.

14、A sudden shift in weight caused the boat to turn over.

重量突然转移使船翻了.

15、It is technology that could a shift in the advertising world.

科技可以改变整个广告业的方向.

以上是简答网为您整理的shift-in怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于shift-

in的用法、shift-

in的释义、shift-in的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/shift-in>

